
                                                                                                                              

 

 

 

 

 

Referat fra bestyrelsesmøde lørdag d. 26.10.24 kl. 10.00 
 
 
 
 
Niels orienterede vedr. Halleby Ålaug, at man nu er gået til diverse medier, 
da Kalundborg kommune/Borgmester, ikke har reageret på flere 
henvendelser gennem årene. Det er vigtigt at åen grødeskæres og kanal-
udløbet graves frit regelmæssigt, da sommerhusejerne ellers risikerer 
oversvømmelser. Bla. Er der ikke gravet frit ved flasken siden 
kommunesammenlægningen i 2007, trods flere henvendelser. 

Inden for de næste 14 dage vil der blive udført eftersyn af åen. 

 

Vi besluttede at der kun afholdes 2 møder årligt, det ene op til 
generalforsamlingen, og derefter kun ved behov. 

 

Jan Nielsen er udtrådt af bestyrelsen, og Lars Aaby Svendsen er dermed 
rykket op som Bestyrelsesmedlem. 

 

Referent Tina Nielsen 

 

 


